
Poštovani članovi Skupštine Rukometnog saveza Crne Gore, 
 

Zadovoljstvo mi je da vas se obratim nakon što sam dobio vaše povjerenje da i u naredne 
četiri godine obavljam odgovornu funkciju predsjednika Upravnog odbora Rukometnog saveza 
Crne Gore. 

 
Dozvolite mi da se na početku zahvalim predsjednici Skupštine Zorici Kovačević i 

istaknem izuzetnu saradnju koju smo imali u protekle četiri godine, uz uvjerenje da će tako biti i u 
novom mandatu. 

 
Posebnu zahvalnost dugujem klubovima, čiji delegati su mi ukazali čast, ali i obavezu da na 

najbolji način i u naredne četiri godine obavljam funkciju prvog čovjeka Saveza. Veliki broj 
predloga koji sam dobio doživljavam kao potvrdu korektne saradnje koju smo imali, a koja je 
rezultat stalnog kontakta sa svim klubovima, kojima se uvijek izlazilo u susret, u skladu sa 
mogućnostima. Savez je naša zajednička kuća u koju su svi dobrodošli, zbog čega su naša vrata 
bila i biće otvorena. Pred nama su teške odluke, ali smo im naredni, kao što je uostalom bilo i do 
sada... 

 
Zahvalnost za ostvareno u protekle četiri godine, dugujem i dosadašnjim članovima 

Upravnog odbora, Draganu Kujoviću, Aleksandru Žuriću, Ranku Jovoviću i našoj 
proslavljenoj rukometašici Majdi Mehmedović. 

 
I u naredne četiri godine, u Upravnom odboru će biti Vesko Mujović i Milutin 

Vušurović, a danas su vašom odlukom za nove članove izabrani Miladin Mijajlović, Aleksandar 
Špadijer, Milija Zeković, Ljubo Perišić, Igor Noveljić i doskorašnji kapiten naše reprezentacije 
Vasko Ševaljević. Vjerujem da će i oni, svako na svoj način, dati doprinos još boljim rezultatima 
i djelovanju Saveza. 

 
Ukratko ću i o planovima... Ugovori sa svim sponzorima Saveza istekli su posljednjeg dana 

prošle godine ili su bili vezani za moj prvi mandat na čelu Saveza. Stoga, sa svima će uskoro biti 
obavljeni razgovori u cilju nastavka saradnje, a vjerujem da će većina naših dugogodišnjih partnera, 
zadovoljna dosadašnjom saradnjom, nastaviti da podržava Savez. Raduje i činjenica da se pojavljuju 
novi sponzori i partneri, spremni da podrže naše aktivnosti. 

 
Jedan od prvih predloga koji će biti upućen Upravnom odboru je potpisivanje novog 

ugovora sa selektorom reprezentacije Bojanom Popović, kojim bi bilo definisano da predvodi 
nacionalni tim do kraja Olimpijskih igara u Parizu. 

 
Nakon povlačenja Zorana Roganovića sa mjesta selektora muške reprezentacije, ostalo 

je upražnjeno mjesto na poziciji šefa stručnog štaba, što je pitanje koje takođe, moramo riješiti u 
što skorijem periodu. 

 
Ovo su u najkraćem planovi za naredni period, a vjerujem da će na narednoj redovnoj 

sjednici biti prilike da detaljije govorimo o ostvarenom i dodatno se pozabavimo onim što nas 
očekuje. 

 
Još jednom se zahvaljujem na ukazanom povjerenju uz poruku da zajedno idemo u nove 

pobjede za dobrobit crnogorskog rukometa! 


